

Hochzeitsfeier in Serbin

---

Sonntagnachmittag 2:30 wurden Frl. Edna Malke und Edgar Bamsch von Walburg durch Herrn Pastor H. Schmidt in der St. Paulskirche in Serbin ehelich verbunden.

Die Braut ist die zweitälteste Tochter von Herrn und Frau Robert Malke zu Serbin und der Bräutigam ist der zweite Sohn von Herrn und Frau Carl Bamsch von Walburg.

Die Braut erschien in einem schönen weißen Atlaskleide mit langem Schleier und trug ein Rosenstrauz mit Farn und Maiblümchen. Ihre jüngste Schwester Lorine diente als Ehrendame. Sie war in Pink gekleidet.

Brautmädchen waren Frl. Hattie Sohns, Wilma und Lorine Bamsch und Doris Biar. Sie trugen Rose, Gelb, Lavender und Grün.

Der Bräutigam trug einen blauen Anzug. Bräutigamsführer waren Bennie Kelm, Rubin Miller, Louis Malke, und Otto Biar, Jr. Als Toastmaster dienten Willie Malke und Walter Bamsch.

Nach der Trauung fand eine schöne Hochzeitsfeier im Hause der Brauteltern statt. Dem Gästen wurde ein ausgezeichnetes 'Barbecue Supper' serviert mit allem was dazu gehört.

Der Abend wurde in fröhlicher Unterhaltung und Absingen vieler geistlicher Lieder verbracht, welche von Lehrer Kasper auf der Orgel begleitet wurden.

Das Hochzeitspaar erhielt viele schöne Geschenke.

Hochzeitgäste waren Herr und Frau Gerhard und Otto Biar, Thorndale; Carl und Walter Bamsch, Rubin Miller und Herr Domel, Walburg; Herr und Frau Emil Hohle und Familie und Nichte Edith Hohle, von Copperas Cove; Henry Kalmbach und Familie, Fedor; Frau Ernestine Bamsch und Familie; Frau Gerhard Hohle und Familie; Herr und Frau Herm. Biar, Giddings; Willie Malke, Warda; Gerhard Becker und Mutter Malke, Gustav Liepke, Frau Anna und Alfred Farrack, Herman Menzel, August Schulze, E. A. Dunk, E. Lorenz, G. G. Zoch, Chas. Tschatschula, Lehrer L. O. Kasper, H. E. Weiser, Pastor H. Schmidt, Willie Schneider, Aug. Menzel, Herbert Krause, P. G. Noack, Clara Weiser, Frau Agnes Schiwart, Bertha Hannusch, Herbert Schautschick und andere.

Das *Volksblatt* wünscht dem jungen Ehepaar Gottes reichen Segen im Eheleben.

Wedding celebration in Serbin

---

Sunday afternoon at 2:30 Miss. Edna Malke and Edgar Bamsch from Walburg were married by Pastor H. Schmidt in the St. Pauls Church in Serbin.

The bride is the second daughter of Mr. and Mrs. Robert Malke of Serbin and the bridegroom is the second son of Mr. and Mrs. Carl Bamsch of Walburg.

The bride appeared in a beautiful white satin dress with a long veil, and wore a bouquet of roses with ferns and May flowers. Her youngest sister Lorine served as maid of honor. She was dressed in pink.

Bridesmaids were Misses Hattie Sohns, Wilma and Lorine Bamsch and Doris Biar. They wore rose, yellow, lavender and green.

The bridegroom wore a blue suit. Groomsmen were Bennie Kelm, Rubin Miller, Louis Malke, and Otto Biar, Jr. Willie Malke and Walter Bamsch served as toastmasters.

After the wedding, a nice wedding celebration took place in the house of the bride's parents. The guests were served an excellent 'Barbecue Supper' with all the trimmings.

The evening was spent in joyous conversation and singing of spiritual songs, accompanied by Teacher Kasper on the organ.

The wedding couple received many beautiful gifts.

The wedding guests were Mr. and Mrs. Gerhard and Otto Biar, Thorndale; Carl and Walter Bamsch, Rubin Miller and Mr. Domel, Walburg; Mr. and Mrs. Emil Hohle and family and niece Edith Hohle, from Copperas Cove; Henry Kalmbach and family, Fedor; Mrs. Ernestine Bamsch and family; Mrs. Gerhard Hohle and family; Mr. and Mrs. Herm. Biar, Giddings; Willie Malke, Warda; Gerhard Becker and "Mutter" Malke, Gustav Liepke, Mrs. Anna and Alfred Farrack, Herman Menzel, August Schulze, E. A. Dunk, E. Lorenz, G. G. Zoch, Chas. Tschatschula, Teacher L. O. Kasper, H. E. Weiser, Pastor H. Schmidt, Willie Schneider, Aug. Menzel, Herbert Krause, P. G. Noack, Clara Weiser, Mrs. Agnes Schiwart, Bertha Hannusch, Herbert Schautschick and others.

The *Volksblatt* wishes the young married couple God's richest blessings in married life.